
Bestyrelsesmøde 10. juni 2021 kl. 19.00 på Bøgelund 

Deltagere: Susanne Højholt (SH), Josephine Lottenburger (JLL), Aase Eg Pedersen (AEP), Per Eg Pedersen 

(PEP), Nicolai Wind (NW), Jes Aage Henning (JAH) 

Dagsorden 

1.       Sidste referat – Godkendt. Der mangler generalforsamlings-referat, Per har taget referat som skal 

renskrives og sendes ud. 

2.       Diverse (JAH) 

Referent - PEP 

Fordeling af opgaver – Debat om fremtidig struktur. Arbejdsgrupper eller udvalg, hvad er hensigtsmæssigt? 

Der er mange opgaver – enighed om at trænings/ungdomsarbejde har høj prioritet, herunder plan for 

efterårets træning. NW indkalder til møde i arbejdsgruppe der planlægger efterårets træning, herunder kan 

også indgå Mini-O. Øvrige klubopgaver (Sportslig, Kort&Arrangement, Klubliv) fordeles og gennemgås på et 

senere møde. 

3.       WOC2022 (SH/PEP) 

Stillingtagen til mail fra WOC-gruppen ang. tilskud DIF/erhvervsstyrelsen – JAH tager input med til 

formandsmøde d. 24/6.  

HR-runde med klubberne, mange potentielle hjælpere i klubberne endnu. 

Mulig udvidelse af Hylkedal-kortet giver nye muligheder for os. 

4.       Arrangementer (PEP) 

JFM Lang august, status – Thomas banelægger, PEP og SH stævneledere. Usikkert hvor omfattende løbet 

skal være i forhold til corona og stævneplads, vi ser tiden an. 

2. divisionsmatch 26/9, status – Frederikshåb Syd/Randbøl Hede. 

Muligvis MTB-O d. 12/9, mellemdistance (Harte eller Fovslet). 

5.       Kort og skove (PEP) 

Opdatering Frederikshåb i sommerferien. 

Nyt sprintkort Petersbjerggaard (Niels Dalgaard) – til klubmesterskaber i sprint. 

Tanker om nyt kort over Skamlingsbanken og sprintkort Hejls. 

6.       Sportslig (NW) 

Skal der være tilmelding til klubtræning af hensyn til print af kort? 

Derudover: Se øvrige punkter 

7.       Klubliv (SH) 

Sommerafslutning 16/6 2021 – PEP sender reminder om tilmelding på facebook. 



Klubtur Rømø, hvornår og hvor? Vi kan ikke finde en weekend i 2021, forespørger om øvrige muligheder 

(2022).  

Sæsonafslutningsfest foreslås 12/11 – SH undersøger. 

Fællesspisning efter onsdagstræning – forventes genoptaget efter sommerferien (måske ikke lige den 

første gang). 

8.       Økonomi (AEP) 

Ajourført regnskab frem til 31/5 2021. Ser fint ud. 

Der kommer ekstra tilskud fra aflyst WOC2020 senere i år. 

Nicolai finder ud af behov i forhold til ny PC til klublokalet. 

Brikleje – fra 1/1-2022 opkræves 10 kr. pr. brikudlån til konkurrencer for voksne – gælder både SI og EMIT. 

Ungdomsløbere og divisionsturnering undtages. 

9.       Biathlon (NW) 

Stævne 19/6, status – gennemføres hvis der kommer tilmeldinger nok. 

10.   Udvikling i klubben (JAH) 

Nye medlemmer fastholdelse – Svært, men der er kommet mange nye. JAH tager kontakt til Tina herom. 

11.   Eventuelt 

Telte – SH arbejder videre med tryk. 

Trail i Hylkedal – OK fra bestyrelsen til at en arbejdsgruppe kan arbejde videre med muligheden. 

JLL foreslår nye billeder af bestyrelsen til hjemmesiden. JLL tager kamera med på onsdag. 

Præmier klubmesterskaber – hvad gør vi på onsdag? Vi har stadig klub-krus. 

Klubtøj – langærmet klubtrøje er måske et ønske. SH snakker med Anne Mette. 

12. Næste møde tirsdag d. 24/8 kl. 17. 


